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Svar på fråga 2023/24:1001 av Andrea Andersson Tay (V) 
Sjukvård för dem som förgiftats av PFAS i Kallinge 

Andrea Andersson Tay har frågat mig vilket statsråd i regeringen 

som är ansvarigt för att hantera frågan om vård till dem som 

förgiftats av PFAS i Kallinge. 

Vilket statsråd som är ansvarigt för frågor kopplade till PFAS 

beror på vilken aspekt som tas upp. Eftersom den nu aktuella 

frågan avser vård till dem i Kallinge som drabbats av förhöjda 

halter PFAS i blodet, är ansvarigt statsråd sjukvårdsministern. 

Stockholm den 4 juli 2024 
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